
 

 

 

 
 
 

MØTEREFERAT 
MALVIK ROTARY 

4 MAI 2021 

 

13 personer møtte på Midtsantangen 

 

 

En sur nordavind gjorde at vi søkte ly i « ly og le «  



SIDE 1 

Bursdager 

Det er ingen bursdager i mai måned 

3 MIN 

 Ingen 3 min da Idar fikk for lite tid til forberedelse 

KLUBBSAKER 

Nytt møtelokale: Kommunal kantine i Stasjonsvegen 14, Vikhammer. 

Det ble godt mottatt på klubbmøtet at man har funnet et nytt stede å være. 

Kontrakten skal gjelde fra 1 aug 2021 – 31 juli 2022. Kontrakten inngås med 

Malvik Kommune. 

En liten utfordring er at vi kun får tilgang på lokalet 3 av 4 tirsdager pr måned. 

Den siste tirsdagen må vi finne en løsning på. 

Lokalet egner seg veldig godt til vår aktivitet, stort nok og med alle fasiliteter – 

lite kjøkken, bredbånd, lerret, plass å plassere arkiv, prosjektor. Vi må 

imidlertid ta med PC selv. 

Leif, Kjell og Mark sjekker om Leif’s bedrift har gamle arkivskap tilgjengelig 

som er rett størrelse. 

Eventuelt kjøp av profileringutstyr: Det ble besluttet at vi skulle kjøpe noen få 

caps samt strandflagg. Pris 3.400 kr. Kasserer har bekreftet at det er penger til 

dette. 

Sekretæren har meldt fra til Guvernøren at vi ikke deltar i Quiz. Har fått 

tilbakemelding på at vi får tilsendt brosjyren som vi eventuelt kan bruke i 

forbindelse med egen medlemsverving. 

HOVEDINNLEGG 

Gudmund redegjør for historien til Midtsantangen. 

Under 2. verdenskrig okkuperte tyskerne området som før dette var eid av 

gårdene Lillesand og Midtsand. 

Tyskerne bygget bunkers og slip på området. 

Tyskerne hadde verksted her. Forsvaret overtok området etter krigen og brukte 

området til å etablere lager samt verksted. I senere tid er området brukt som 

repetisjonsområde. 

I 1995 ble aktiviteten redusert og Persaunet overtok området.  



SIDE 2 

Videre ble hæravdelinger lagt ned utover 2000 tallet. Når forsvaret legger ned 

aktivitet skal statlige departement over områder og bygninger før det evt legges 

ut for salg. 

Utgangspunktet da var at området skulle brukes til friluftsaktivitet. 

Etter hvert ble området regionalt og kravet var at naturen rundt skulle bevares 

samt at det skulle være full tilgang for store, små og funksjonshemmede. 

Området er en perle i dag som benyttes flittig. 

Gudmund var en av bidragsyterne for å området og kantinebygget er bevart 

godt. 

Takk til Gudmund. 

AVSLUTNING 

Presidenten takket for oppmøte og ønsket alle vel hjem 

 

 

 


